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Местное самоуправление отличается от «местного управления» качеством самостоятельности и остается основой кон-

ституционного строя России. Успешное демократическое развитие общества напрямую зависит от полноценной ре-

ализации концепции самостоятельности местного самоуправления. В настоящей статье рассматриваются как теоре-

тические основы самостоятельности местного самоуправления, так и практические аспекты ее ограничения в сфере 

функционирования органов местного самоуправления.
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Local self-government is different from ‘local government’ in that it is self-sustained and continues to be the cornerstone 

of the Russian constitutional system. Successful democratic societal development directly depends on a full-scale materialisa-

tion of the concept of local self-government’s autonomy. This article considers theoretical foundations of local self-government’s 

self-sufficiency, as well as some practical aspects of its limitations in the area of operation of local self-government’s agencies.
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